
3:e årsmötet för Nordvästra 

Förbundets tredje årsmöte avhölls i Lidköping i lördags. Årsmötet inleddes 

med ett Forum där man diskuterade 

 Ungdomstouren/BD-touren  

- Man öppnade upp för att spela med 6 pooler och det är upp till 

arrangören, liksom om tävlingen skall vara rankinggrundande. 

- Man skall jobba för att få en sponsor för hela tävlingskonceptet 

- Man fortsätter i fyra zoner där varje zon sätter sitt eget regelverk 

utifrån sina förutsättningar. 

- Zonerna skall delge sina upplägg så att övriga kan ”plocka 

godbitar”  

- Konstaterades att det är en fantastiks rekryteringsbas och 

föregående säsong hade man hela 1100 deltagartillfällen 

- Hemsidan skall uppdaterades under fliken Tävling med rubriken 

Ungdom/BD- touren även om röster höjdes för att vi är ett 

distrikt numera och namn med Västgöta eller Bohuslän/Dal bör 

fasas ut. 

 

 Serier 

- Man öppnade upp för mer för sammandrag i div 4-6 framför allt 

för fd. västgötaföreningarna, vilket innebär att de till nästa 

säsong det kan ”förekomma” västgöta föreningar i västra 

serierna. Samtidigt som det innebär att B/D föreningarna får vara 

beredda på att sammandrag kan bli aktuellt i västgötadelen. 

Öppningen berodde mest på önskemål från föreningar som ansåg 

att spelveckor tar bort träningstillfällen samt framför allt stoppar 

yngre spelare att spela bortamatcher med sen hemkomst runt 

23.00 på vardagskvällar. 

 

 Ungdomsserier/Veteranserier 

- Bakgrunden var att inga Västgöta föreningar anmäler sig till 

veteranserier och inga med enstaka undantag från Bohuslän/Dal 

anmäler sig till ungdomsserier. Orsaken tros vara att dessa 

spelar i div 6 istället, team serie fick med sig att inte bjuda in till 

Veteranserie kommande år samt ta bort ungdomsserierna div1-2. 

Återstår att se om Team serie anammar förslaget redan till nästa 

säsong. 

 



Lugnt Årsmöte 

Årsmötet gästas av SBTFs Lars Sundling som informerade om vad som 

händer på SBTF i närtid och framtid. Lars fick med sig frågor kring 

Verksamhetsår och inställda utbildningar. Valen gick till fullo 

valberedningens väg, vilket innebar att Ronny Ferm omvaldes till 

ordförande (som nu gör sitt 20 år som förbundsordförande) omval blev 

det också av följande ledamöter Erland Josefsson Svanesund, Olle 

Carlsson Ed, Thomas Nilsson Trollhättan på två år. Nyval av den vakanta 

styrelseplatsen gick till Stig Carlsson Skövde på två år, som har förflutit 

inom IFK Falköping samt Svenska Parasporten. Nyval av suppleant blev 

det också på Amanda Sembe, medan Martin Kahnberg, Överlida, Ingmar 

Gustafsson Lidköping, och Helen Andersson Henån omvaldes på ett år. 

Omval blev det också på revisorposten för Anders Nilsson Borås samt 

revisorsuppleanterna Rolf Johansson Lidköping och Andreas Pettersson 

Upphärad.. Helt följaktigt blev det omval på valberedningen som hade 

gjort ett bra jobb av allt att döma så kvartetten Björn Andersson Vargön, 

Tobias Martinsson Kungshamn, Mathilda von Freyman-Svensson Lidköping 

och Evelina Josefsson Svanesund. 

Årsmötesklubban svingades rutinerat av Hans Lundmark Larv. 

Det nya verksamhetsåret har två fokusområden dels USM arbetet som 

skall påbörjas samt prioområdet blir Damer/Tjejer rekrytering samt 

Dam/Flickverksamheten. 


